
Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 11. prosince 2019 v ČRo od 13.00 hod, zasedací 

                          místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2    

 

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Miroslav Dittrich, Jiří Vejvoda, 

místopředsedové Rady ČRo, Zdeněk Mahdal, Tomáš Kňourek, Jan Krůta, Vítězslav 

Jandák, členové Rady ČRo,  

Omluveni: Petr Arenberger, Ivan Vodochodský, členové Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

   

  

  

1. Zahájení, zápis z jednání PRady ČRo 27. 11. 2019  

 

2. Analýzy pro Radu ČRo 

 

3. Příprava podkladů výroční zprávy za rok 2019 

 

4. Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Informace GŘ - listopad 2019 

- Osnova a podklady pro přípravu výroční zprávy  

- Různé 

 

5. Kritéria odměny GŘ na 1. pololetí 2020 

 

6. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

7. Různé  

 

1) Zahájení, zápis z jednání PRady ČRo 27. 11. – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl 

schválen, k zápisu z jednání předsednictva Rady ČRo dne 27. 11. nebyly žádné připomínky.   

 

2) Analýzy pro Radu ČRo– H. Dohnálková informovala o současném stavu zakázky na analýzy pro 

Radu ČRo na téma „Zastavení stíhání A. Babiše ve zpravodajství ČRo“, zatím nejsou žádné nové 

informace, analytické týmy analýzu zpracovávají, výsledky by mohly být koncem tohoto roku, pokud se 

tak stane, veřejná prezentace analýz by mohla proběhnout 8. 1. 2020. 

 

3) Příprava podkladů výroční zprávy za rok 2019 - H. Dohnálková připomněla osnovu Výroční zprávy 

o činnosti ČRo za rok 2019, kterou radní obdrželi od vedení rozhlasu, veškeré podklady ke zprávě dodá 

vedení ČRo do konce ledna 2020. Jednotlivé kapitoly ke korektuře budou rozděleny jako v minulém roce, 

úvodní kapitolu zpracuje předsedkyně Rady, tajemnice bude zprávu kompletovat a vybere vhodné 

fotografie.   

 

4) Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo  

 Informace GŘ - listopad 2019 - R. Zavoral z dodaného materiálu vyzdvihl – příprava rozpočtu ČRo na 

rok 2020 se chýlí ke konci, k předloženému návrhu neměla DK žádné připomínky. ČRo v listopadu 2019 

dovršil 80% pokrytí republiky signálem DAB+, na jaře příštího roku by to mělo být již 95%. Dne 2. 12. 

2019 bylo slavnostně otevřeno nové vysílací studio stanice Dvojka s nejvyspělejší technologií, v příštím 

roce je plánované studio stanice Vltava. Tak jako v loňském roce, i letos proběhl výzkum evaluace – jak 

si podle posluchačů stojí rozhlas v plnění veřejné služby, s výsledky mohou být radní seznámeni, 

prezentace by mohla být na lednové veřejné schůzi, s čímž radní souhlasili.  

Dále připomněl oslavy 30. výročí sametové revoluce, Projekt 39 získal cenu Křišťálová lupa a německou 

novinářskou cenu, charitativní projekt Světlo pro světlušku dostal cenu za zprostředkovávání sportovních 

utkání pro nevidomé, v čemž bude i nadále rozhlas pokračovat. Dne 4. 12. 2019 byla spuštěna aplikace 

Můj rozhlas a pro nejmenší posluchače mobilní aplikace Radia Junior. Velmi úspěšná byla „Humoriáda 



na cestách“ po celé republice a 1. 12. 2019 se uskutečnil v Rudolfinu společný koncert dětského 

pěveckého sboru ČRo a DRDS.  

M. Dittrich velmi kladně ohodnotil nové vysílací studio Dvojky a radní V. Jandák se dotázal, jak si stojí 

vysílání RS Karlovy Vary, R. Zavoral uvedl, že karlovarské studio má z malých regionálních studií 

nejlepší výsledky.  

Osnova a podklady pro přípravu výroční zprávy - R. Zavoral uvedl, že zaslaná osnova výroční zprávy 

platí, podklady budou dodány ve stejném duchu jako v minulých letech do 31. 1. 2020.  

Různé - R. Zavoral informoval radní, že v příštím roce se v rámci festivalu Smetanova Litomyšl uskuteční 

14. 6. 2020 den s Českým rozhlasem, který bude nejen pro děti a završen bude velkým koncertem SOČRu 

a dal ke zvážení, zda by Rada nechtěla návštěvu Litomyšle spojit se svým výjezdním zasedáním. 

H. Dohnálková připomněla dopis od senátora P. Fischera, který byl GŘ postoupen, a požádala o odpověď. 

H. Dohnálková závěrem zrekapitulovala, že radní počítají s výsledky evaluace 2019 a prezentací Rádia 

Junior na lednové veřejné schůzi a na únorové by se rádi seznámili s výsledky výběru rozhlasových 

poplatků a vývojem kauzy DPH.   

 

5) Kritéria odměny GŘ na 1. pololetí 2020 - H. Dohnálková připomněla kritéria odměny v minulém 

pololetí a v minulém roce a požádala kolegy, aby případné nové návrhy zaslali ostatní emailem do úterý 

17. 12. 2019. 

 

6) Stížnosti a podněty posluchačů – J. Vejvoda shrnul stížnosti připravené na veřejnou schůzi 18. 12., 

ke kterým již za Radu připravil odpovědi. T. Kňourek připomněl žádost na vedení rozhlasu z minulé 

veřejné schůze ohledně článku o napadení redaktora V. Franty novinářkou P. Procházkovou.  

Dále proběhla debata ohledně stížností na komentáře A. Rychlíkové, radní počkají na vyjádření rozhlasu 

k poslední stížnosti od AK a budou se jimi zabývat na lednové veřejné schůzi.  

 

7) Různé – H. Dohnálková informovala radní, že se 12. 12. 2019 zúčastní za Radu ČRo veřejné debaty na 

téma  Mediálních rad, kterou pořádá FSV Univerzity Karlovy.  

T. Kňourek připomněl další veřejnou debatu, kterou by radní rádi uskutečnili na téma Mediální gramotnost, 

ideálním datem by byl 12. únor 2020.   

 

 

Termíny jednání Rady ČRo do konce roku 2019: 

 

Prosinec                 st              18. 12.  10.00 jednání předsednictva + 13.00 veřejná schůze 

 

 

Termíny jednání Rady ČRo v roce 2020: 

 

Leden                    st                15. 1.  13.00 jednání předsednictva 

   29. 1.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

                                                 

Únor                      st                12. 2.  13.00 jednání předsednictva 

    26. 2.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Březen                    st               11. 3.  13.00 jednání předsednictva 

    25. 3.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Duben                    st               15. 4.  13.00 jednání předsednictva 

   29. 4.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

                                                 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  H. Dohnálková 

 

  

 


